
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Fødevareministeren

Dato: 15. august 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Samrådsspørgsmål EC
Vil ministeren redegøre for, hvornår og hvordan ministeren vil implementere
vicestatsminister Lars Barfoeds forslag om, at EU-landbrugsstøtten skal ud-
nyttes maksimalt til at skabe mere natur, således, at ca. 750 mio. kr. af land-
brugsstøtten årligt bruges på naturpleje, naturgenopretning og økologi, som
det fremgår af De Konservatives naturplan 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Gjerskov (S).

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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